
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. október 28-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Balog Zoltán

N3J/1 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Múzeum közben a közvilágítással kapcsolatban meg kellene vizsgálni az elavult burák
lecserélését napelemes lámpákra, így ezzel a fZMdben lévő kábelsérülés miatt nem kell
felbontani a fél utcát, illetve a szökőkút körüli részt. A sétányokon több helyen telepítettek már
napelemes lámpákat, amelyek tökéletesen működnek, mozgásérzékelővel rendelkeznek, így
csak akkor világítanak, ha közlekedik valaki arra, ellenkező esetben pihenő fényen van. Kérte,
hogy ennek a lehetőségét vizsgálja meg az önkormányzat.

Válasz:

A hibát már többször jeleztük az MVM-nek, elsősorban nekik kellene ezt a problémát
megoldani. Napelemes lámpákat arra a helyre szándékozunk kitenni, ahol költséges és
hosszadalmas lenne a hálózat kiépítése.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 202 1 . október 22.

‚4:$rd r-i

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

N37/1 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Tegnap estejelezték felé a Jantyik utcából, az intézmény felőli részen, hogy a közvilágítás nem
működik. Több világítótest nem működik, és hiábajelezték már többek felé, nem történt semmi.
Ő maga még nem beszélt az MVM-mel, de igyekszik ott is jelezni, ha lehet. Kérte, hogy a
szükséges lépéseket tegyék meg ebben az ügyben. Ezen a területen zajongások vannak, de
nemcsak azok részéről, akik oda lettek költöztetve.

Válasz:

A közvilágítási hibát az MVM-nek kell bejelenteni, amelyet bárki megtehet, de a pontos hely
megjelöléssel a Hivatalban is van erre lehetőség. A bejelentést megtettük a szolgáltató felé.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. október 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. október 28-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

}1oInár Gábor

37/1 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:
. Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki

Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Szélmalom utca azon végén, amely a vasúti sínek felé megy és kifordul a Kecskeméti utcára,
a kanyar közepén van egy 35-40 cm-es lyuk az úttestben. Az ott lakók szeretnék, ha itt kátyúzást
végezne az önkormányzat.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak kiírtuk

a munkát.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. október 22.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy.

Rácz Attila
3;T/1 $7 •

interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály
Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . A Bartók Béla utcáról két jelzés érkezett hozzá: az egyik a járdával kapcsolatos. A

Táncsics utcától befelé, egészen a Csapó Pékségig ajárdák felülete téglalapokból van. Ezt vagy

újra kellene rakni, vagy új járdát kellene készíteni, ami a lakóknak is megnyugtató lenne,

ahogyan a Táncsics utcán is Új járdát készített az önkormányzat. Tudja, hogy ez anyagi kérdés

is, de legalább a járda Újrarakásában gondolkodni kellene.

2. A Bartók Béla utca Bocskai utcai vége felé van egy gyökkenés a járdában. Ezt a volt

portás személyesen is jelezte Kálmán Tibor polgármesternek. Szeretné, ha ez a járdaszakasz

kiegyenesítésre kerülne, hiszen a gyökkenő miatt kimennek a gyalogosok a közútra és nem

használják a járdát. Ez pedig balesetveszélyes. A város felé áramló forgalomnak egy fontos

bekötő része a Bartók Béla utca, ezért ennek az utcának a szélesítését is meg kellene fontolni.

3 . A Gyékény utca 1 1 . számtól a Kodály utca felé vezető szakaszon a csapadékelvezető

csatornába teszik bele a levágott füvet, gallyat. Ezt az ottani lakókjelezték. Ő személyesenjárt

a területen, és valóban igaz ez a történet. Kérte, hogy önkormányzati szinten is győződjenek

meg erről, hogy a szükséges intézkedést megtehessék.

4. A Pusztaszeri utcából a lakók többször jelezték, hogy vannak olyan ingatlanok,

telkek, ahol senki nem Végez semmilyen munkálatot, ezért az utcán is gallyak nőnek, a járda

nemjárható. Kérdés, hogy ebben az esetben az önkormányzat mit tud tenni? Tudják-e kötelezni

a tulajdonost arra, hogy vágja le a tvet. a gazt? Az egyik lakó mondta, hogy amíg az egészsége

bírta, ő átjárt és az üres telken levágta a fVet, de már nem bírja. Hogyan tudják a lakosokat

megnyugtatni? Vannak ingatlanok, ahol patkányok vannak, elvadult a környezet, és ez nem

csak a telken belül tapasztalható, hanem kint az utcán is.

Válaszok:

1. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű

Társaságnak kiírtuk a járdalap átrakási munkát.

2. A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű

Társaságnak kiírtuk a járda kiegyenesítését.
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3 . Helyszíni ellenőrzés után a közterület-felügyelők az ingatlan tulajdonosait
felszólították a csapadékelvezető csatorna tisztántartására.

4. A Pusztaszeri utcán 3 ingatlan vonatkozásában felszólítást küldtünk az elhanyagolt
ingatlanok és ahhoz kapcsolódó közterületek tulajdonosainak. A köztisztaság fenntartásáról
szóló 9/2014. (III. 28.) számú önkormányzati rendelet 6. -a alapján aki a rendeletben foglalt
feladatainak nem tesz eleget, bírsággal sújtható, illetve a szükséges munkálatokat az ingatlan
használój ának terhére, költségére és felelősségére az önkormányzat elvégeztetheti, ez azonban
nem mentesíti a használót a bírság alól.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021. október22.

Kálmán Tibor
polgármester


